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Spørgsmål nr. 1846 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren redegøre for antallet af domme til frihedsstraf 

afsagt til personer i aldersgruppen 15-17 år for året 2019, fordelt 

på de dømtes køn, alder, tilhørsforhold til Danmark, oprindel-

sesland, samt hvorvidt straffen er betinget eller ubetinget, sva-

rende til statistikbankens tabel STRAF42, dog med tilføjelse af 

oprindelsesland som variabel?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet kan oplyse, at ministeriet til brug for besvarelsen af 

spørgsmålet har anmodet Danmarks Statistik om et særtræk, som er baseret 

på Danmarks Statistiks registre.  

 

Danmarks Statistik har meddelt Justitsministeriet, at Danmarks Statistik 

ikke forventer at kunne besvare anmodningen inden for den forkortede frist 

for besvarelse af spørgsmålet fra Folketingets Retsudvalg.   

 

Det er derfor ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen. Justitsmi-

nisteriet vender tilbage, når de udbedte oplysninger foreligger. Spørgsmålet 

forventes endeligt besvaret inden udgangen af oktober 2020.  
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